

花蓮縣立宜昌國民中學 107 學年度第一學期 第二次段考八年級英文科 解答

單選題 70 分

01.	02.	03.	04.	05.	06.	07.	08.	09.	10.
A	C	B	C	A	B	A	A	B	C
11.	12.	13.	14.	15.	16.	17.	18.	19.	20.
B	C	B	C	C	B	A	A	D	B
21.	22.	23.	24.	25.	26.	27.	28.	29.	30.
C	D	A	B	D	D	B	D	A	D
31.	32.	33.	34.	35.	36.	37.	38.	39.	40.
B	B	C	D	A	A	B	D	C	A
41.	42.	43.	44.	45.	46.	47.	48.	49.	50.
D	A	D	C	D	C	D	B	D	C
51.	52.	53.							
D	A	C							

答案分配平均數→ A: 13 B: 13 C: 13 D: 14

紙筆測驗 20 分

一、依提示造句(每題 2 分，錯一個地方扣 1 分，共 8 分)

1. I'd like to pay in cash. (依畫線部分造原問句)

How would you like to pay?

2. Allen: How did John look at the party?

Bob: John looked very happy at the party. (用 How 開頭造問句)

3. That sounds interesting. (句尾加進 idea 改寫)

That sounds like an interesting idea.

4. There are two children in the Wang family. Please describe(描述)

the height(身高) of them in a sentence. (請用比較級造句)

The boy is taller than the girl./ The girl is shorter than the boy.



二、句子重組 (每題 2 分，錯一個地方扣 1 分，共 6 分)

1. the picture quality/ than that/ is lower/ In fact,/ of my old camera.

→ *In fact, the picture quality is lower than that of my old camera.*

2. a helicopter/ thousands of/ on the ground./ will come and drop./ In a few minutes,/ Easter eggs

→ *In a few minutes, a helicopter will come and drop thousands of Easter eggs on the ground.*

3. it is/ Besides,/ than/ more expensive/ gray/ the/ one.

→ *Besides, it is more expensive than the gray one.*

三、翻譯填空 (請依提示完成填空翻譯，每格答案 1 分，共 6 分)

1. That's not honest of you. 你這樣不誠實。
2. The whole activity is a new kind of experience for them. 這整個活動對他們來說是個新的體驗。
3. Once upon a time, there was a boy, Glen. He had green fingers.
很久很久以前，有個男孩，葛倫。他非常擅長園藝。

花蓮縣宜昌國中 107 學年度 第二學期 第一次段考 八年級 英語科聽力測驗

聽力測驗開始

第一大題、辨識句意：(第 1~7 題，每題 1 分，共 7 分。)

第 1~7 題均有三張圖片，請依據所聽到的句子，選出最符合描述的圖片，每題播放兩次。

請先聽例題示範：

你會看到

然後你會聽到: The clerk sells smartphones.

依據所播放的內容，正確答案應該選 A，請將該題 A 的地方塗黑、塗滿。

聽力題目開始：

1. Mary is much taller than Dora.
2. The larger bear costs more money.
3. He is taking pictures with the cellphone.
4. It's difficult to set up the new computer.
5. Peter takes and edits pictures with his new smartphone.
6. For Jack, the math test is the easiest of the three.
7. Jackson has green fingers.

第二大題、基本問答：(第 8~14 題，每題 1 分，共 7 分。)

每題有三個選項，請依據所聽到的內容，選出一個最適合的回應，每題播放兩次。

請先聽例題示範：

你會看到

然後你會聽到: What fruit has the most vitamin C?

依據所播放的內容，正確回應應該選 B，請將該題 B 的地方塗黑塗滿。

聽力題目開始：

08. Whose camera is this, Vicky? Is it yours?
09. The total is NT\$2000. How would you like to pay?
10. What happened to your grandma? She looks angry.
11. Which month is the hottest in Tainan?
12. Who gets the best grades on all the tests in your class?
13. There are many sweaters in the store. Which one is the most expensive one?
14. What happened to the river?

第三大題、言談理解：(第 15、16 題，每題 1 分，第 17、18 題，每題 2 分；共 6 分。)

每題均有三個選項，請依據所聽到的對話內容，選出一個最適合的答案，每題播放兩次。

請先聽例題示範：

你會看到

然後你會聽到：

M: Fall is coming, and it's getting cooler at night.

W: Yeah, it's time for us to have hot pot for dinner.

M: Oh, autumn is a season for having delicious food and missing old friends.

Q: What are they talking about?

依據所播放的內容，正確答案應該選 C，請將該題 C 的地方塗黑、塗滿。

聽力題目開始：

15.

G: May I help you?

B: Yes, I'd like an MP3 player.

G: How about this yellow one with a big screen? Or the blue one with a smaller screen?

B: The yellow one looks much better. I'll pay for it.

Q: Does the boy buy an MP3 player with a small screen?

16.

The weather is getting hotter and hotter. There are fewer typhoons this summer, so we have less rain than before. Maybe one day we'll have no water to use.

Now it's important for us to save the earth.

Q: Which is right about the weather now?

17.

W: Excuse me. Did you just add some water into my juice?

M: Ya, what is the problem? Just a little and it'll be more delicious that way.

W: But you say you don't add anything, you are not honest.

M: Cool down. It is no big deal!

Q: Which is true?

18.

(Answering machine.)

W: Paul, this is Catherine. I can't go to work today. Last night, someone was playing the guitar all night.

The music sounded terrible and I couldn't have a sound and safe sleep. Sorry, I have to take a rest at home today.

Q: What happened to Catherine?

【聽力測驗結束】